

**Närvarande styrelse:**

Mats Frösemo, Gustaf Friberg, Johann Skulasson, Tord Nordin, Birgitta Buusch Johansson, Richard Andresen

Styrelsemötet ägde rum hos RF-SISU Västra Götaland och följde inte ordinarie format med vanliga agenda. Merparten finns dokumenterat av Malin på RF-SISU, så nedan finns diskussioner vi hade utöver det.

**Protokoll****1. Diskussioner kring medlemskap och former för detta**

- **Vanligt medlemskap**
  - Minska fokus kring gratis spel. Gustaf uppdaterar hemsidan med ordningen på punkterna för medlemsförmåner för att bättre reflektera vad som är och bör vara viktigt.
- **Tävlingsmedlemskap**
  - Vi vill introducera en ansökningsprocess där man som tävlingsspelare själv anger hur man tänker hjälpa klubben eller hallen under året. Detta för att öppna för kreativa idéer, tydliggöra förväntningar, samt att göra uppföljning lättare i de fall där medlemmar i huvudsak tar ut pengar ur klubben.
    1. Gustaf fixar ett formulär för detta.
  - Överlag kände vi att 60%-nivån för spons, som vi tvingades ta till för att ligga inom budget, är en ganska bra nivå, där ekonomin delas mellan spelare och klubb. Vi är redan bland de bästa klubbarna (kanske bäst?) i Sverige på att hjälpa spelare ekonomiskt.
- **Träningsmedlemskap**
  - Vi har igen diskuterat en ny form av stöd för de som vill träna mycket.
  - Är en utbyggnad av tävlingsmedlemskap
  - För de spelare som vill träna riktigt mycket vill vi som klubb erbjuda en viss ekonomisk hjälp.
  - För att delta i detta träningsprogram krävs att man tränar i genomsnitt minst 8h per månad och att man har ett uttalat mål med sin träning. Detta mål bör gärna vara kopplat till tävling.
  - Tanken var att spelaren själv skall betala 30kr/h och att klubben täcker det överskjutande beloppet, upp till någon viss totalsumma. Som räkneexempel sade vi att vi vill budgetera 15000kr/år till detta och max 10 spelare får delta.
  - Styrelsen beslutar om vilka som får vara med baserat på deras mål.
  - Vi kan använda skåp 22 till kvittohantering
  - Gustaf skapar ett formulär för detta.

**2. Bankett**

- Datum satt till 26:e augusti

**3. Skärm för medlemsinfo**

- Vad finns det för lösningar?
  - Bildspel på USB? SD-kort?
  - Raspberry PI?
  - Chromecast vid tävlingar?
  - Tillstånd av hallen?
  - Vad kostar en TV?

**4. Laget runt**

- Mats - pensionärsträning pausas på torsdagar. Vädret är för bra. Vi får en faktura från hallen.
- Tord - Kan Milen hjälpa till vid NM? Exv streaming? Vi har tappat många kunniga på streamingområdet. Eller om det finns andra utanför klubben?
  - Tord vill ha loggor för streamingen.
- Gustaf - Vi behöver ta ett nytt grepp om träningsupplägget innan hösten. Våren har haft för få deltagare för att det skall vara lönt att köra.
- Tord - kan Dynamic sponsra med något? Vi återkommer till dem med våra behov.
- Mats - styrelsen kan vara klubbens grupp för att rodda Nordiska Mästerskapen. Tävlingsledare är klara.

**5. Mötets avslutning.**

**Sekreterare/protokollförare:** Gustaf Friberg